
چالش ه�اي  بررس�ي  جلس�ه  س�ومين 
ميزبان�ي ورزش�گاه آزادي هم برگزار ش�د، 
ام�ا همچنان کمتر کس�ي اس�ت ک�ه بداند 
اوضاع از چه ق�رار اس�ت و آزادي دقيقاً چه 
زماني براي ميزبان�ي  از تيم هاي باش�گاهي 
و تي�م مل�ي سروس�امان خواه�د گرف�ت!

    
اگرچه رئيس فدراس��يون فوتبال مدعي است 
تنها 10 درصد از كار آماده سازي ورزشگاه آزادي 
باقي مانده، اما در ادامه به مواردي اشاره مي كند 
كه باعث افزايش ابهام��ات در خصوص ميزباني 

آزادي از فوتبال ايران مي شود. 
بار ديگر جمعي از مس��ئولان براي بالا و پايين 
كردن مشكلات ورزشگاه آزادي جهت مرمت و 
بهره برداري از آن دور هم جمع شدند. از مهدي 
تاج)رئيس فدراسيون فوتبال( گرفته تا حسين 
طلا )مدير ش��ركت توس��عه و نگهداري اماكن 
ورزشي(، علي جوادي )مديركل ورزش و جوانان 
تهران(، مهدي نبي )نايب رئيس فدراس��يون(، 
حيدر بهاروند )رئيس سازمان ليگ(، محمدرضا 
كشوري فرد )دبير سازمان ليگ(، فرشيد سميعي 
)مديرعامل اس��تقلال(، علي تارقلي زاده )مدير 
بين الملل فدراسيون(، حسين بادامكي )معاون 
ورزش��ي پرس��پوليس(، اميرحس��ين روشنك 
)مس��ئول برگزاري ليگ برتر(، مهدي خراطي 
)رئيس دپارتمان تيم هاي مل��ي(، داود رفعتي 
)دبير كارگروه استانداردس��ازي ورزش��گاه ها(، 
س��عيد ابوالفتحي )معاون فني شركت توسعه 
و تجهيز اماكن ورزش��ي( تا مسئولان ورزشگاه 
آزادي. نشستي كه با مروري بر آخرين وضعيت 
بهسازي ورزش��گاه آزادي و راهكار هاي لازم در 
اين زمينه و همچنين اشاره به الزامات مورد نياز 
براي تجهيز ورزش��گاه مطابق با استاندارد هاي 
فيفا و ای اف س��ی آغاز ش��د و دس��ت آخر نيز با 
بازديد از وضعيت زمين و مرمت اس��تاديوم به 
پايان رس��يد. اما باز هم دقيقاً مش��خص نش��د 
اوضاع از چه ق��رار اس��ت و آزادي از چه زمانی 
مي تواند پذي��راي بازي هاي لي��گ و حتي ملي 
باشد، چراكه برخلاف صحبت هاي قبلي رئيس 
فدراس��يون فوتبال كه تأكيد داشت آزادي بايد 
تا آخر مرداد آماده ش��ود تا مشكلي براي نصب 
VAR و برگزاري نخستين ديدار مرحله سوم 
مقدماتي ج��ام جهاني )مصاف 15 ش��هريور با 
قرقيزستان( رخ ندهد، اين بار صحبت هاي تاج 
به گونه اي بود كه به نظر نمي رسد آزادي بتواند 
به اين زودي ها حتي ميزبان بازي هاي تيم ملي 
هم باش��د. حال آنكه طبيعتاً اين ورزشگاه بايد 
از تاريخ هش��تم ش��هريور ماه در اختيار ناظران 

ای اف سی قرار گيرد، اما چطور اين اتفاق ممكن 
است وقتي رئيس فدراسيون صراحتاً مي گويد كه 
با وجود رضايت از روند آماده سازي آزادي، ممكن 
اس��ت در بازي هاي اول مقدمات��ي جام جهاني 
اين ورزشگاه را در اختيار نداش��ته باشيم: »در 
ورزش��گاه آزادي كارهاي اصولي صورت گرفته 
و مقاوم س��ازي انجام شده اس��ت. اكنون بحث 
معماري و بازس��ازي بخش هاي VIP ،CIP و 
جايگاه خبرنگاران را در دستور كار داريم. تمام 
تلاشمان را مي كنيم كه ورزش��گاه آزادي براي 
ميزباني از اولي��ن بازي ايران ك��ه در تاريخ 15 
ش��هريور برابر قرقيزس��تان خواهد بود، برسد، 
اما اگر به ه��ر دليل تا اين بازه زماني بازس��ازي 
ورزشگاه آزادي به پايان نرسيد بايد يك ورزشگاه 

جايگزين معرفي كنيم.«
    

 تاج بهتر از هر كس ديگري مي داند كه به درازا 
كشيدن كار بازسازي آزادي تا چه اندازه مي تواند 
براي فوتبال ايران داستان ساز شود، خصوصاً حالا 
كه تيم هاي مدعي موفق به اخذ جواز حرفه اي 
شده اند. با وجود اين مشخص نيست كه به چه 
دليل رئيس فدراسيون و ديگر مسئولان به آغاز 
ليگ در ورزشگاهي ديگر اصرار دارند: »مديران 
دو باشگاه استقلال تهران و پرسپوليس هم پيگير 

بازسازي ورزشگاه آزادي هستند. هر دو باشگاه 
هم در مسابقات ليگ برتر و هم در ليگ نخبگان 
آسيا از ورزش��گاه آزادي استفاده خواهند كرد و 
اگر نتوانيم بازي ها را ب��ه موقع برگزار كنيم هم 
۳00 هزار دلار جريمه خواهيم شد و هم ممكن 

است ۳ بر صفر ديدارها را بازنده شويم.«
    

اما نكته جالب گذاشتن بار مسئوليت بر گرده 
س��رخابي هاي پايتخت است، پرس��پوليس و 
استقلالي كه بدون شك در فصل پيش رو آواره 
و خانه ب��ه دوش خواهند بود؛ از اينج��ا رانده و 
از آنجا مان��ده، چراكه نه تخت��ي به طور كامل 
مي تواند ميزبان آنها باشد و نه آزادي. حال آنكه 
مسئولان هر دو ورزشگاه نيز انتظار كمك مالي 
از اين دو باشگاه جهت بازسازي و آماده سازي 
برای ميزباني از مسابقات را دارند، به طوري كه 
درست بعد از آنكه مدير مجموعه ورزشي تختي 
تأكيد كرد اگر باش��گاه پرسپوليس و استقلال 
طي چند روز آينده بودجه اي به تختي تزريق 
نكنند، امكان برگزاري رقابت هاي ليگ برتر و 
ميزباني تختي وجود ندارد، اين بار تاج اس��ت 
كه ت��وپ را به زمي��ن س��رخابي هاي پايتخت 
مي اندازد: »كشور ما در شرايطی قرار دارد كه 
بايد دس��ت به دس��ت هم دهيم تا كارها پيش 

برود. س��تاد فعلي باي��د دائم و تا روز مس��ابقه 
تش��كيل ش��ود و همه بيايند و اقدامات انجام 
شده را ببينند و بررس��ي كنند، اما باشگاه هاي 
پرسپوليس و اس��تقلال نيز بايد دخيل باشند، 
چ��ون بهره بردار هس��تند. اگر بودج��ه ندارند 
ورزشگاه را بازس��ازي كنند يا هر چيز ديگري، 
حداقل در جريان مسائل باشند.« پرواضح است 
كه آقايان انتظار دارند تختي و آزادي با بودجه 
سرخابي هاي پايتخت مرمت ش��ود و شايد به 
همين دليل هم هس��ت كه برنامه آوارگي آنها 
را در ليگ پيش رو ريخته اند. اما بدون ترديد با 
اين روش نه اوضاع آزادي سروسامان مي گيرد 
و نه تختي، اما حتماً پرس��پوليس و اس��تقلال 
بار ديگر در مع��رض خطر حذف از آس��يا قرار 
مي گيرند. هرچن��د كه با ش��رايط فعلي حتي 
تيم ملي ه��م نمي تواند خيلي به ب��ازي در اين 
ورزشگاه اميدوار باشد. ش��ايد به همين دليل 
است كه سميعي، مديرعامل استقلال درست 
بعد از سومين جلسه بررسي مشكلات آزادي از 
قرار سرخابي هاي پايتخت براي حل مشكلات 
ميزباني ورزشگاه تختي  مي گويد، چراكه او هم 
مانند بادامكي، معاون باشگاه پرسپوليس خوب 
مي داند مشكلات آزادي زياد است و ليگ بايد 

در تختي آغاز شود.
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باشگاه استقلال اعلام كرد فرشيد سميعي كه تا پيش از اين به عنوان 
سرپرس��ت مديرعاملي به انجام امور محوله مش��غول ب��ود به عنوان 
مديرعامل اين باش��گاه انتخاب شده است. احمد ش��هرياري، فرشيد 
سميعي، مهدي افضلي، مهدي حيدرزاده و مصطفي كارخانه، اعضاي 
هيئت مديره باشگاه استقلال هس��تند. مديرعامل جديد استقلال در 
اولين اظهارنظر خود بعد از انتصاب با اشاره به انجام بازي هاي استقلال 
در ورزشگاه تختي گفت: »باشگاه استقلال، استاديوم آزادي را به عنوان 
ورزشگاه شماره يك و ورزشگاه تختي را به عنوان ورزشگاه شماره دو 
خود معرفي كرده است. قرار شد دو باشگاه استقلال و پرسپوليس به 
آماده سازي استاديوم تختي كمك كنند تا اين ورزشگاه براي بازي اول 
استقلال آماده شود. همچنين قرار اس��ت با كار و تلاش شبانه روزي، 
استاديوم آزادي براي ليگ برتر و ليگ نخبگان آماده شود. اميدواريم با 
همكاري و هماهنگي تمام اعضاي كميته ها و فدراسيون مشكلي براي 

برگزاري ليگ برتر و ليگ نخبگان وجود نداشته باشد.«

سرخابیهابهكمكتختيميروند

فريدون حسن

»كشك«عليپرويناينجاست
اين روزها فدراس��يون فاس��د فوتبال با ش��لوغ بازي عجيب و غريبي 
پيش از آغ��از ليگ برتر خود را فعال نش��ان مي ده��د و بي خيال تمام 
قانون گريزي هاي تيم هاي ليگ برتري، به خصوص در اجراي س��قف 
قرارداد، فقط جلسات پرطمطراق و پرسروصدا برگزار مي كند. شنيدن 
خبر عضويت امير قلعه نويي، سرمربي تيم ملي فوتبال در كميته فني 

فدراسيون بسيار جالب توجه بود. 
اش��تباه نكنيد امير قلعه نويي به عنوان س��رمربي تيم ملي بايد در اين 
كميته عضويت داش��ته باش��د، نكته جالب توجه اعضای اين كميته 
هستند كه البته هنوز به هفت نفر نرسيده اند، اما وقتي نگاهي به اسامي 
آنها می اندازيم، متوجه مي شويم كه چرا روزي، روزگاري علي پروين 

عنوان كرد كميته فني يعني »كشك«. 
مجيد جلالي رياست اين كميته را برعهده دارد. كميته اي كه نزديك به 
پنج ماه از زمان تشكيل آن مي گذرد. در اينكه انتخاب مجيد جلالي براي 
اين سمت انتخاب درستي بوده يا نه، طبعاً نيازمند زمان است تا ببينيم 
كاركرد اين كميته و افراد حاضر در آن چه دستاوردي براي فوتبال ايران 
دارد، ولي وقتي انتخاب اعضای اين كميته را مشاهده مي كنيم به اين 
باور مي رسيم كه اين كميته همان كشك معروف خودمان است. البته 
در اين ميان يك سؤال مطرح مي شود؛ اينكه مجيد جلالي خودش اعضا 
را انتخاب و معرفي مي كند يا اينكه اهرم فشاري وجود دارد و به او اجبار 
مي كنند كه مثلًا محمود ش��يعي و احمد خداداد را به عضويت كميته 

فني فدراسيون فوتبال در آورد؟!
 در هر دو صورت فاجعه در حال رقم خوردن است، چون اگر خود جلالي 
به اين انتخاب ها رسيده باشد كه بايد در انتخاب و انتصاب خودش هم 
شك كرد و اگر اهرم فشاري وجود داشته باش��د كه ديگر جاي بحثي 

باقي نمي ماند. 
براي روشن تر ش��دن موضوع بد نيست نگاهي به س��وابق اين دو عضو 
كميته فني فدراسيون فوتبال داشته باشيم؛ محمود شيعي، مديرعامل 
سابق باشگاه پيكان و نماينده باشگاه ها در هيئت رئيسه فدراسيون بود 
كه طي پنج سال از سال 1۳94 تا 1۳99 هيچ اقدام قابل توجهي انجام 
نداد و نمونه بارز مديري بود كه فضا را اشغال كرد تا فرد شايسته تري 
اين جايگاه را تصاح��ب نكند. البته جناب ش��يعي در انداختن تقصير 
كم كاري هاي خود به گردن ديگران هم تبحر خاصي دارد كه نمونه آن را 
مي توان در ماجراي »ويلموتس گيت« مشاهده كرد، جايي كه در پاسخ 
به رسانه ها تمام تقصيرها را به گردن مهدي تاج انداخت. صرف نظر از 
تمام اينها، يكي پاسخ دهد كه حضور يك مديرعامل امتحان پس داده در 

كميته فني فدراسيون فوتبال چه توجيهي مي تواند داشته باشد؟
احمد خداداد ديگر عضو كميته فني اس��ت كه براي فهميدن س��وابقش 
بايد بيش از نيم قرن به عقب برگرديم. او متولد 27 فروردين 1۳25 است. 
فوتباش در مجموعه تاريخي كيان سپري شد و خيلي زود مربيگري را آغاز 
كرد. در 28 سالگي سرمربي هما در ليگ تخت جمشيد شد تا جوان ترين 
سرمربي تاريخ ليگ در ايران باشد. احمد خداداد بيشترين دوران حضور 
به عنوان سرمربي تيم ملي دانشجويان را دارد. او در سال 1۳61 سرمربي 
تيم ملي بزرگسالان شد و سرمربي تيم هاي بنياد شهيد، هما، پورا و كاوه 
هم بود. همچنين در تيم هاي نفت، فولاد و سپاهان در كنار حسين فركي 
فعاليت كرده اس��ت. در اينكه احمد خداداد براي فوتبال كش��ور زحمت 
زيادي كشيده هيچ ش��كي نيس��ت، اما در اينكه آيا او در اين سن و سال 

مي تواند كمكی به فوتبال كند، سؤال هاي زيادي وجود دارد. 
حالا در نظر بگيريد كه قرار است به اين افراد يك پيشكسوت ديگر، يك 
خانم و يك نماينده از فوتبال ساحلي هم اضافه شود تا جمع هفت نفره 
كامل شود. حضور يك خانم را مي توان توجيه كرد، اما يك پيشكسوت 
ديگر چرا، مگر خداداد پيشكسوت نيس��ت و اينكه چرا نبايد فوتسال 
نماينده داشته باشد! اين پازل نامتقارن را جلوي خود بگذاريد تا مثل ما 

به اين باور برسيد كشكي كه علي پروين مي گفت، همين جاست.

هندباليست هاي جوان چاره اي جز شكست سامورايي ها ندارند

عبورازژاپنبرايجهانيشدن
هندباليست هاي جوان ايران براي صعود به مسابقات جهاني محكوم به شكست ژاپن هستند. تيم ملي 
هندبال جوانان امروز در س��ومين ديدارش از مرحله يك چهارم  نهايي هجدهمين دوره مس��ابقات 
هندبال قهرماني جوانان پسر آسيا به مصاف تيم ملي ژاپن مي رود. ملي پوشان ايران پس از باخت به 
عربستان تنها با يك امتياز اختلاف براي حضور در مسابقات جوانان جهان 2025 در لهستان چاره اي 
جز عبور از سد سامورايي ها ندارند. حميد رباني كيا، مربي تيم ملي جوانان در خصوص عملكرد تيم 
مقابل عربستان گفت: »مسئوليت باخت به عربستان را قبول مي كنيم و دستمان بالاست. كادرفني 
مسئول شكست است، اما هنوز هيچ  چيز تمام نشده است، ولي زماني كه ما يك گل جلو  بوديم، بازي 
را 12 دقيقه نگه داشتند و گفتند كه تماشاچيان عربستان طبل و دهل و دمام دارند و سروصداهاي 
عجيبي ايجاد مي كنند. ما با تشويق و  سروصدا مش��كلی نداريم، اما سؤال من اين است كه چرا 12 
دقيقه زمان را نگه داشتند و بازيكنان ما را سرد كردند، ولی باز بعد از اين 12 دقيقه همين رويه ادامه 
پيدا كرد؟ اگر به خاطر اين سروصدا كه بازيكنان سوت داور را نمي توانستند بشنوند بازي متوقف شد، 
چرا همه اينها دوباره ادامه پيدا كرد؟! اين كارها درست نيست. بازي برد و باخت دارد.« اين رقابت ها در 
امان پايتخت اردن در جريان است. از آنجا كه چهار تيم اول مسابقات سهميه جهاني دريافت خواهند 
كرد، تمامي تيم ها براي صعود به نيمه نهايي مي جنگند. مربي تيم ملي به رويارويي با ژاپن اشاره كرد 
و گفت: »در مصاف با عربستان هر چند روز بد بازيكنانمان بود و چندين موقعيت تك به تك را خراب 
كرديم، ولي هنوز بازي ژاپن هست و اميدواريم با شكس��ت اين تيم به عنوان سرگروه صعود كنيم. 
ما تمام تلاش خود را می كنيم. قول مي دهيم با نهايت توان با ژاپن بازي كنيم. اگر پراشتباه نبوديم، 
عربستان را با اختلاف شكست می داديم، اما متأسفانه تك به تك هاي زيادي را خراب كرديم.« تيم ملي 

كشورمان پس از يك روز استراحت، امروز ساعت 17:۳0 به جنگ ژاپن مي رود.

استارت »لي  دو هي« با واليبال بانوان ايران 

زمانيبرايازدستدادننداريم
قرارداد لي دو هي، روز گذشته رسماً امضا شد. 
سرمربي كره اي تيم ملي واليبال بانوان ايران كه 
پنج شنبه وارد تهران شده بود، بعد از نشستي كه 
روز گذشته با تقوي،  رئيس فدراسيون واليبال 
داشت و منجر به عقد رس��مي قراردادش شد، 
تأكيد كرد كار من از اين لحظه به طور رس��مي 
به عنوان سرمربي بانوان آغاز شد: »دو روز است 
كه به ايران آمده ام و خيلي دوست دارم بازيكنان 
را از نزديك ملاقات كنم و ببينم در چه سطحي 
هستند. البته امسال مسابقات زير 16، 18 و 20 
ساله ها را از طريق ش��بكه هاي اجتماعي دنبال 
كردم و براس��اس آن ويدئوها تا حدي با سطح 
كيفي و بازي بازيكنان ايران آشنا شدم. بازيكنان 
نياز به آموزش تكنيك هاي بيشتري دارند و قرار 
اس��ت كه آنها را با تلاش بيش��تر آموزش دهم. 

مي خواهم تكنيك هاي اوليه بازيكنان را به روز 
كرده و تم��ام ضعف هاي تكنيك��ي بازيكنان را 

برطرف كنم.«
لي  دو هي كه سال 201۳ به عنوان مربي با تيم 
ملي واليبال كره جنوبي در رتبه سوم آسيا قرار 
گرفت و مدال برنز كس��ب كرد، اميد زيادي به 
كس��ب موفقيت با دختران واليبال ايران دارد: 
»در تيم ملي زنان ب��ا بهبود تكنيك هايي كه در 
آنها ضعيف هستند، تلاش مي كنم اين تيم را به 
موفقيت و مراحل بالاتر برس��انم. در بازه زماني 
كوتاه مدت اين موضوع كمي غيرممكن به نظر 
مي رس��د، اما تلاش مي كنيم بازيكنان را خيلي 
سريع  به سطح بالا برس��انيم. اما انتظار دارم به 
من كمك كنيد تا مانند يك خانواده در كنار هم 
موفق شويم. خيلي سخت و قدرتمندانه با هم اين 

كار را انجام مي دهيم و موفق هم مي شويم.«
 با توجه به اينكه ليگ  ملت هاي زنان آس��ياي 
مركزي از 11 تا 17 مرداد ماه در شهر كاتماندو 
كشور نپال آغاز مي شود و تيم ملي واليبال ايران 
نيز در اين مسابقات حضور خواهد داشت، لي  دو 

هي بلافاصله بعد از عقد قراردادش با فدراسيون 
بدون فوت وقت از ۳4 بازيكنان براي حضور در 
تيم  ملي دعوت به عمل آورد تا كارش را از امروز 
در محل كمپ تيم هاي ملي زن��ان )چمران( با 

دختران واليبال ايران آغاز كند. 

شميم رضوان    بازتاب

مترجم: شیوا  نوروزي

توپطلابهچهكسيميرسد؟
فصل فوتبالي تازه به پايان رسيده است؛ 
فين��ال ليگ قهرمانان كه تمام ش��د، دو 
هفته بعد از آن يورو 2024 استارت خورد 
و يك هفته پس از آن ه��م كوپا آمه ريكا 
شروع شد. حالا تكليف قهرمانان هر سه 
رويداد مشخص و گمانه زني ها براي برنده 
توپ طلا آغاز شده است. ملاك انتخاب 
نسبت به سال هاي گذشته تغيير كرده و 
در حال حاضر عملكرد نامزدها طي يك 
فصل در نظر گرفته مي شود، نه لزوماً يك 
سال گذشته. بزرگ ترين چالش در پيش بيني برنده توپ طلا، ليونل مسي 
و كريس رونالدو هستند. اين دو طي 15 سال اخير مجموعاً 1۳ توپ طلا 
را تصاحب كرده اند )مسي هش��ت بار و رونالدو پنج بار(. با درنظر گرفتن 
شرايط موجود بعيد است اين دو ستاره امس��ال دوباره توپ طلا بگيرند. 
رونالدو در يورو 2024 حتي يك گل هم به ثمر نرس��اند و مسي هم شايد 
شانس اندكي داشته باشد، چراكه آرژانتين به تازگي قهرمان كوپا آمه ريكا 
شده اس��ت. منتها لئو در اينترميامي و در MLS بازي مي كند و در جام 
ملت هاي امريكا نيز مصدوم شده است. قاعدتاً رأي دهندگان براي انتخاب 
برنده توپ طلا به اين مسائل دقت مي كنند. سال گذشته هم كه اين جايزه 
به مسي رس��يد به اين خاطر بود كه به عنوان بهترين بازيكن جام جهاني 
فاتح اين تورنمنت ش��د. انتظار مي رود مجموع��ه اي از بازيكنان تيم ملي 
اسپانيا)قهرمان يورو(، تيم ملي آرژانتين)قهرمان كوپا( و شايد هم تيم ملي 
كلمبيا)نايب قهرمان كوپا( و تيم ملي انگلي��س )نايب قهرمان يورو( جزو 
نامزدهاي توپ طلا باشند. همچنين نامزدهاي اس��پانيايي و آرژانتيني 
شاغل در تيم رئال مادريد، ش��انس بيشتري براي كس��ب آرا دارند. دني 
كارواخال گل قهرماني رئال به دورتموند را زد و در فينال يورو نيز حضوری 
تأثيرگذار داش��ت. لائوتارو مارتينز گل قهرماني آرژانيت��ن را در كوپا به 
ثمر رس��اند و با آقاي گلي در س��ري  آ نقش مهمي در قهرماني اينتر ايفا 
كرد. جود بلينگام هم از نظر برخي  گزينه خوبي به نظر مي رسد، ولي اين 
بازيكن به  رغم ارسال پاس گل در فينال، در يورو خيلي نتوانست انتظارات 
را برآورده كند. رودري را نيز مي توان در ليس��ت قرار داد. من س��يتي در 
فصل اخير تنها توانست قهرمان جزيره ش��ود و در يك چهارم نهايي اروپا 
توسط رئال حذف شد و در جام حذفي نيز جام را تقديم منچستر كرد. در 
مسير اهداي توپ طلا، نامزدها براساس عملكرد فردي، عملكرد تيمي و 

رفتارهاي حرفه اي مورد ارزيابي قرار خواهند گرفت.

دنيا حيدري
      گزارش  يک

يان اوهانلون

ESPN

تصميم تاريخي عليرضا دبير و رژه قايقي

اقامتكشتيگيرانايراني
خارجازدهكده!

مراسم افتتاحيه سي  و سومين دوره  بازي هاي المپيك پاريس در حالي    شيوا  نوروزي
جمعه شب برگزار می ش��ود كه به گفته مس��ئولان فدراسيون 
كشتي، كشتي گيران كشورمان برخلاف س��اير ورزشكاران در 

دهكده بازي ها اقامت نخواهند داشت!
طبق اعلام مسئولان برگزاري بازي ها، مراسم افتتاحيه بيش از 
سه ساعت به طول خواهد انجاميد و كاروان كشورهاي حاضر با 
قايق روي رودخانه سن رژه خواهند رفت. قرار است 180 قايق در 
نظر گرفته شده، مسير 6 كيلومتري را طي كنند و به نزديكي برج 
ايفل برسند. همچنين ۳20 هزار تماشاگر اين مراسم را از نزديك 
تماشا خواهند كرد. ميدان تروكادرو، محلي است كه براي تجمع 
ورزشكاران در نظر گرفته شده و امانوئل ماكرون، رئيس جمهور 
فرانسه نيز در حضور سران كشورهاي ميهمان سخنراني خواهد 
كرد. برقراري آرامش و تأمين امنيت از جمله چالش هاي فرانسه 
براي برگزاري اين دوره از بازي هاست. 45 هزار نيروي امنيتي، 
مسئوليت حفظ امنيت و نظم مراسم افتتاحيه را برعهده دارند و 
گفته می شود آسمان پاريس براي برگزاري مراسم شش ساعت 

پرواز ممنوع خواهد شد. 
    

براي اولين بار ورزشكاران يكي از رش��ته هاي اعزامي ايران در جريان 
بازي هاي المپيك خارج از دهكده مسابقات اقامت خواهند داشت. با 
نظر مستقيم عليرضا دبير، رئيس فدراسيون كشتي، اعضاي تيم كشتي 
كشورمان در هتلي نزديك به سالن برگزاري مسابقات اين رشته مستقر 
خواهند شد. با توجه به اينكه آزادكاران 12 و فرنگي كاران 15 مردادماه 
راهي پاريس خواهند شد، ابراهيم مهربان ش��رايط اقامت شاگردان 
حسن رنگرز و محسن كاوه را تش��ريح كرد. سخنگوي فدراسيون در 
گفت وگو با مهر گفت: »رئيس فدراسيون كشتي از قهرمانان المپيك 
اس��ت كه تجربه حضور در دو المپيك را هم دارد. بنابراين از تمامي 
زواياي مرتبط با اين مسابقات مطلع است. متأسفانه كشتي در ادوار 
المپيك به خاطر حضور در دهكده مسابقات آسيب هاي زيادي ديده 
و در اين دوره تصميم گرفته شده كشتي گيران دور از فضاي دهكده 
باشند تا آسيبي به آنها وارد نشود. مسابقات كشتي در آخرين روزهاي 
المپيك برگزار مي ش��ود و طبيعتاً با توجه به جوي كه در آنجا حاكم 
است، ممكن است انگيزه كشتي گيران دستخوش تغيير شود. بنابراين 
با توجه به تجربه اي كه از ادوار گذشته داشتيم و با وجود اينكه هزينه 
زيادي هم روي دست فدراسيون كشتي گذاشته، اما تصميم بر اين شد 
كه محل اقامت كشتي گيران خارج از دهكده بازي ها باشد. هتل محل 
استقرار كشتي گيران نزديك به س��الن مسابقات است و همه شرايط 
را براي آنها فراهم كرده ايم كه بهترين نتيجه را كسب كنند. هتلي كه 
براي كش��تي گيران در نظر گرفته شده كنار س��الن مسابقات است و 
همه جوانب از جمله اينكه كشتي گيران با راحت ترين شكل به سالن 

مسابقات بروند در نظر گرفته شده است.«
    

عليرضا مهمدي، فرنگ��ي كار 87 كيلوگرم اعزام��ي به بازي هاي 
المپيك در گفت وگو با ايرنا ابراز اميدواري كرد بهترين عملكردش 
را به نمايش بگذارد: »المپيك از هر حيث بس��يار حساس است و 
سختي هاي خودش را دارد، اما با همه توانم در اين آوردگاه، بهترين 
عملكردم را به نمايش خواهم گذاشت. در المپيك برخي مدعيان 
سال گذشته در خلال رقابت هاي جهاني صربستان و برخي ديگر 
نيز سهميه لازم را امس��ال در رقابت گزينش��ي  قاره اي و جهاني 
تركيه كسب كردند. مهم ترين رقباي من در اين وزن حريفاني از 
كش��ورهاي جمهوري آذربايجان، تركيه، مجارستان و صربستان 
هستند، اما نبايد از ساير رقباي خود از اوكراين و دانمارك نيز غافل 
شوم، چراكه در المپيك همه به دنبال مدال هستند تا دست پر به 
كشورهايش��ان بازگردند. در خصوص اين وزن حريفان جدي من 
بيشتر از كشورهايي هس��تند كه گفتم تا حريف روسي. اما غيبت 
روس ها هم به طور قطع در س��اير اوزان تأثي��ر دارد، چراكه آنان 

مدعيان اصلي كسب عنوان قهرماني به شمار مي روند.«

       روی خط خبر
     المپیک 2024

اشرف رامين    هندبال

آگهى موضوع ماده 3 قانون ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تكليف و وضعيت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

هيات حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاك منطقه يك قم تصرفات مالكانه مفروزى 
متقاضيان پرونده هاى تشكيلى طبق قانون، تعيين تكليف را بر اساس گزارش كارشناسان و به 

استناد مدارك موجود در پرونده به شرح آراى ذيل تاييد نموده اند.
1- راى شـماره 140360330001003162 پرونده كلاسـه 1402114430001001389 
الهام گنجـى پور فرزنـد محمدرضا در سـه دانـگ مشـاع از ششـدانگ يك باب 
ساختمان به مسـاحت ششـدانگ 65/12 مترمربع پلاك شـماره 10349/2 اصلى 
واقع در قم بخش يك حـوزه ثبت ملك اداره يك قم مبايعه نامه عادى مع الواسـطه 
از معصومه شـاه ميرى برزكى سـند رسـمى شـماره 56370 مـورخ 1360/12/19                                                                                     

دفترخانه 3 قم . (م الف  1753283   )
2-راى شـماره 140360330001003163 پرونده كلاسـه 1402114430001001390 
اكرم فرقانـى بيدگلى فرزنـد عبداله در سـه دانگ مشـاع از ششـدانگ يك باب 
ساختمان به مسـاحت ششـدانگ 65/12 مترمربع پلاك شـماره 10349/2 اصلى 
واقع در قم بخش يك حـوزه ثبت ملك اداره يك قم مبايعه نامه عادى مع الواسـطه 
از معصومه شـاه ميرى برزكى سـند رسـمى شـماره 56370 مـورخ 1360/12/19                                                                                      

دفترخانه 3 قم . (م الف   1753283  )
3-راى شـماره 140360330001004490 پرونده كلاسـه 1403114430001000136 
ابتهال صحاف نائينى فرزند على در ششدانگ يك باب ساختمان به مساحت 123/34 
مترمربع پلاك شماره 11043 اصلى واقع در قم بخش يك حوزه ثبت ملك اداره يك 
قم مبايعه نامه عادى مع الواسطه از ملوس ميره سند مالكيت مشاعى صادره در دفتر 

132 صفحه 487 . (م الف  1753283   )
4-راى شـماره 140360330001004423 پرونده كلاسـه 1403114430001000451 
محمـود داودآبـادى فراهانـى فرزنـد على در ششـدانگ يـك باب سـاختمان به 
مسـاحت 161/29 مترمربـع پـلاك شـماره 10260 اصلى واقـع در قـم بخش يك 
حوزه ثبت ملك اداره يك قم سـند رسـمى شـماره 136309 مورخ 1398/08/08                                                                               

دفترخانه 5 قم . (م الف   1753283 )
5-راى شـماره 140360330001004492 پرونده كلاسـه 1402114430001003022 
على اكبر شـاهيوندى فرزند على راست در سه دانگ مشـاع از ششدانگ يك باب 
ساختمان به مساحت ششـدانگ 87/35 مترمربع پلاك شماره 11238 اصلى واقع 
در قم بخـش يك حوزه ثبت ملـك اداره يك قم مبايعـه نامه عادى مع الواسـطه از 
حاجيه سزاوار احدى از ورثه سلطنت سـزاوار رونوشت از سند صلح شماره 65153                                                                  

مورخ 1348/02/17 دفترخانه 8 قم . ( م الف   1753283 )
6-راى شماره 140360330001004493 پرونده كلاسـه 1402114430001003023 
سـتاره عزيزى فرزنـد محمدابراهيم در سـه دانگ مشـاع از ششـدانگ يك باب 
ساختمان به مساحت ششدانگ 87/25 مترمربع پلاك شـماره 11238 اصلى واقع 
در قم بخـش يك حوزه ثبت ملـك اداره يك قم مبايعـه نامه عادى مع الواسـطه از 
حاجيه سزاوار احدى از ورثه سلطنت سـزاوار رونوشت از سند صلح شماره 65153                                                                     

مورخ 1348/02/17 دفترخانه 8 قم . (م الف  1753283  )
7-راى شـماره 140360330001003065 پرونده كلاسـه 1402114430001002646 
جهانبخش آقاجانى اهور فرزند كاظم در ششـدانگ يك باب ساختمان به مساحت 

49 مترمربع پلاك شماره 11285/253 اصلى واقع در قم بخش يك حوزه ثبت ملك 
اداره يك قم مبايعه نامه عادى مع الواسـطه از حسين كرمانى سند مالكيت مشاعى 
صادره در دفتر 315 صفحه 154 خريدارى به موجب سند رسمى شماره 16753 مورخ 

1386/03/01 دفترخانه 28 قم . (م الف 1753277  )
8-راى شـماره 140360330001005046 پرونده كلاسـه 1402114430001000730 
ابوالفضل حسينى فرزند احمد در ششـدانگ يك قطعه زمين مزروعى به مساحت 
767590 مترمربع پلاك شـماره 1/155/161 اصلى واقع در قم بخش سه حوزه ثبت 
ملك اداره يك قم 1- مبايعه نامه عادى مع الواسطه از آقايان ابوالفضل و مهدى هر دو 
آبران اسناد مالكيت مشاعى صادره در دفتر 12 صفحات 496 و 487 و 484 خريدارى 
به موجب اسناد رسمى شماره 157886 و شماره 157887 و شماره 157888 مورخ 
1387/08/20 دفترخانه 3 قم 2- مبايعه نامه عادى مع الواسـطه از داود آبران سند 

مالكيت مشاعى صادره در دفتر 12 صفحه 490 . (م الف    1753277 )
9-راى شـماره 140360330001004826 پرونده كلاسـه 1402114430001002380 
آقاى داود كدپـور فرزنـد حاجى علـى در دو دانگ مشـاع از ششـدانگ يك باب 
ساختمان به مساحت ششـدانگ 231/50 مترمربع پلاك شماره 10487 اصلى واقع 
در قم بخـش يك حوزه ثبت ملـك اداره يك قم مبايعـه نامه عادى مع الواسـطه از                                                             

مرتضى دادبان. (م الف   1753277  )
10-راى شماره 140360330001004831 پرونده كلاسـه 1402114430001002381 
احمد اسـدى فرزند حيدر در چهار دانگ مشـاع از ششـدانگ يك باب ساختمان 
بـه مسـاحت ششـدانگ 231/50 مترمربع پـلاك شـماره 10487 اصلـى واقع در 
قم بخـش يك حوزه ثبـت ملـك اداره يك قـم مبايعه نامه عـادى مع الواسـطه از                                                                  

مرتضى دادبان . (م الف   1753277 )
11-راى شـماره 140360330001004089 پرونده كلاسـه 1402114430001001124 
محمدعلـى شـمالى فرزنـد غـلام عبـاس در ششـدانگ يـك بـاب سـاختمان 
به مسـاحت 198 مترمربـع پـلاك شـماره 10633 اصلى واقـع در قـم بخش يك 
حوزه ثبـت ملك اداره يك قم سـند رسـمى شـماره 10442 مـورخ 1403/02/25                                                                                                             

دفترخانه 20 قم . (م الف    1753277 )
كه مورد تاييد قرار گرفته و از آنجايى كه مقرر گرديده ، پس از نشر آگهى و انقضاى مورد مقرر 
سند مالكيت رسمى صادر گردد ، با توجه به عدم دسترسى به مالكين مشاعى مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهى تا چنانچه اشخاص ذينفع اعتراضى داشته باشند،  ظرف مدت 2 ماه از 
تاريخ انتشار آگهى نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه يك قم تسليم و رسيد آن 
را اخذ و ظرف مدت يك ماه پس از تسليم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست 
خود را به مرجع قضايى تقديم و گواهى آن را به اين اداره تحويل نمايند ، لازم به توضيح است 

كه صدور سند بر اساس قانون مذكور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود. 

تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/04/31
تاريخ انتشار نوبت دوم :1403/05/16

مهدى زارع شحنه  – رئيس اداره ثبت اسناد و املاك منطقه يك قم

آزاديدرابهام!
  جلساتي 

كه هیچ نكته 
مثبتي در پي 

ندارند


